

## 大新信用卡超出信用限額服務及無卡交易設定申請表

### Dah Sing Credit Card Over-the-limit Facility and Card-Not-Present Transaction Setting Request Form

請填妥此表格，並郵遞至「香港郵政信箱333號」或親身交回大新銀行有限公司（「本行」）任何一間分行辦理。Please complete this form, mail it to "G.P.O. BOX 333, HONG KONG", or return it to any branch of Dah Sing Bank, Limited (the "Bank") in person for processing.

請以英文正楷填寫此表格，並於適用的方格加上「✓」。Please complete this form in English block letters and place a "✓" in appropriate box applicable to you.

於此申請表收妥並核實表格後，所有服務之申請需約7個工作天處理。All applications require 7 working days for processing upon receipt and this request form is verified.

持卡人姓名 Cardholder Name

\_\_\_\_\_

卡戶口號碼 Card Account No. \_\_\_\_\_ 身份證 / 護照號碼 ID Card / Passport No. \_\_\_\_\_

#### I. 「超出信用限額之備用信貸金額」設定 "Over-the-limit Facility" Setting

(不適用於現金卡 / 商務卡 Not applicable to Cash Card / Business Card)

本人欲申請超出信用限額之備用信貸。I would like to apply for the over-the-limit facility.

註：(1) 超出信用限額之備用信貸是指當您的信用卡戶口總結欠超出可用信用限額時，您仍可作超出信用限額之簽賬，以避免於購物簽賬時因信用限額不足而令交易被拒絕。上述之備用信貸金額為可用信用限額之10%。(2) 若您勾選申請上述備用信貸金額，當您的信用卡戶口總結欠超出可用信用限額時，您可能因此而被收取有關手續費。而您亦需要對所有超出信用限額之交易負責。有關手續費之詳情請參閱現行之「信用卡資料概要」或「大新信用卡 / 貴賓卡服務費用一覽表」。

Remarks: (1) The over-the-limit-facility allows you to conduct transactions that exceed your credit limit so that such transactions will not be rejected due to insufficient available credit limit. Over-the-limit facility is 10% of the available credit limit. (2) If you opt for applying for the over-the-limit facility, an Overlimit Handling Charge may be levied when the outstanding balance of your credit card account exceeds the available credit limit and you shall also be liable for all transactions under the over-the-limit facility. Please refer to the latest "Key Facts Statement of Credit Card" or "List of Service Charges for Dah Sing Credit Card / Private Label Card" for details of handling charges.

本人欲取消超出信用限額之備用信貸。I would like to cancel the over-the-limit facility.

註：(1) 若您取消上述備用信貸，您將可能無法進行交易金額超出可用信用限額之交易，但您仍可能會因某些交易（例如八達通自動增值服務、離線交易、非接觸式交易、自動轉賬等）導致信用卡戶口總結欠超出可用信用限額而被收取有關手續費。有關手續費之詳情請參閱現行之「信用卡資料概要」或「大新信用卡 / 貴賓卡服務費用一覽表」。

Remarks: (1) If you cancel the over-the-limit facility, you may not be able to make transactions with amount exceeding the available credit limit. However, an Overlimit Handling Charge may still be levied for certain transactions (e.g. Octopus automatic add-value service, offline transactions, contactless transactions, autopay, etc.) resulting in the outstanding balance of your credit card account exceeding the available credit limit. Please refer to the latest "Key Facts Statement of Credit Card" or "List of Service Charges for Dah Sing Credit Card / Private Label Card" for details of handling charges.

以上設定將適用於您於大新銀行之所有信用卡戶口（包括主卡及名下之附屬卡）（如適用）。The above setting will be applied to all of your credit card accounts at the Bank (including principal card and supplementary card, if applicable).

#### II. 無卡交易設定 Card-Not-Present Transaction Setting

(不適用於現金卡 / 商務卡 Not applicable to Cash Card / Business Card)

無卡交易是指支付過程中無需出示實體信用卡，例如透過網上、電話、書信等方式付款的交易。Card-Not-Present transaction refers to payment through the internet, phone, letter, etc. that does not require the presentation of a physical credit card.

啟用無卡交易 Enable Card-Not-Present Transaction

新設定之每項無卡交易限額 Per Card-Not-Present Transaction Limit：港元 HKD \_\_\_\_\_ (須為 1,000 港元之倍數並不能大於您的信用卡總信用額 In multiples of HKD1,000 and cannot exceed the overall credit limit of your credit card)

(請注意，如沒有設定以上限額，則每項無卡交易上限為您的信用卡總信用額。Please note that if you do not set the above limit, the Per Card-Not-Present Transaction Limit will be capped at the overall credit limit of your credit card.)

停用無卡交易 Disable Card-Not-Present Transaction

**客戶聲明 Declaration**

本人 / 吾等證實上述資料均為真實、完整及確實無訛，並授權大新銀行向其選擇的任何來源查證。如上述資料有任何遺漏或錯誤，有關申請將被延誤。此授權應有效直至本人 / 吾等另行發出書面通知。本人 / 吾等確認本人 / 吾等已詳閱、明白、同意綜合章則及條款及適用的附加條款及其不時的修訂而毋須另行通知的條款及細則所約束。

I / We confirm that the above information is true, complete and accurate, and authorize Dah Sing Bank to verify above information from any sources the Bank may choose. The above application may not be processed on time if any information provided above is missing or incorrect. The authorization shall be effective until further notice in written from me / us. I / We confirm that I/we have read, understood and agreed to be bound by the Master Term and Conditions and the applicable supplementary clauses, and amendment of terms and conditions at any time without prior notice.

本人不想銀行從以下直接宣傳推廣途徑中使用本人的個人資料 (只限主卡持有人) :

I do not wish the Bank to use my personal data in the following direct marketing channel(s) (for Principal Cardholder only):

電郵 Email  郵件 Mailing  電話 Outbound Call  短訊 SMS  所有途徑 All Channels (包括電郵、郵件、電話及短訊 including Email, Mailing, Outbound Call and SMS)

請注意閣下以上的選擇適用於就銀行不時給予閣下之「有關客戶資料的客戶通知」(「該通知」) G 項中所列出的產品、服務及 / 或標題的類別的任何直接宣傳推廣。閣下亦可參閱該通知以得知在直接宣傳推廣中可使用的個人資料的種類。本人謹此確認本人已經閱讀及明白該通知。

Please note that your above choice applies to the direct marketing of the classes of products, services and / or subjects as set out in paragraph G of the Bank's Notice to Customers relating to Customers' Data ("Notice") made available by the Bank to you from time to time. Hereby confirm that I have read and understand the Notice.

|  |   |   |
|--|---|---|
| <p>_____<br/>                 S.V.<br/>                 主卡持有人簽署<br/>                 Signature of Principal Cardholder</p>           | <p>_____<br/>                 S.V.<br/>                 附屬卡持有人簽署<br/>                 Signature of Supplementary Cardholder</p> | <p>_____<br/>                 日期 Date</p>   |
| <p>_____<br/>                 S.V.<br/>                 公司授權人簽署及公司印章<br/>                 Authorised Signature with Company Chop</p> | <p>_____<br/>                 S.V.<br/>                 授權人姓名<br/>                 Name of Authorised Person</p>                | <p>_____<br/>                 香港身份證 / 護照號碼<br/>                 HKID / Passport No.</p> |

**THIS FORM IS CONFIDENTIAL UPON COMPLETION**

| 銀行專用 FOR BANK USE ONLY  |   |                                       |       |
|---|---|---------------------------------------|-------|
| To be completed by receiving branch   |   | To be completed by Credit Card Centre |       |
| Branch:   | Reviewed & approved by authorized signer: | Input by:                             | Date: |
| <input type="checkbox"/> In Person, ID verified <input type="checkbox"/> Submitted by 3 <sup>rd</sup> party | Signature no.:                            |                                       |       |
| Handled & initial by FS / CS:   |   |                                       |       |